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2024 WAAf CONGRESS / CONGRES DE LA WAAf 2024
VISA SUPPORT FORM / FORMULAIRE DE SOUTIEN VISA
All participants are kindly requested to fill in this Visa Support Form with a passport copy and return it to the WAAf Secretary General, Dr. Ahmed KOURA: akoura@waafrica.org, as soon as possible at the latest by 15 October 2024, this is important to get approval from security authorities to issue official invitation letters to obtain the visa at the Egyptian embassy in your country, apply for Electronic Visa to Egypt or to get it upon arrival to Cairo International Airport (CAI) for around 25 USD per person.

Tous les participants sont priés de remplir ce formulaire d'aide au visa avec une copie du passeport et de le retourner au Secrétaire général de la WAAf, Dr. Ahmed KOURA : akoura@waafrica.org, dès que possible et au plus tard le 15 octobre 2024, ceci est important pour obtenir l'approbation des services de sécurité pour délivrer des lettres d'invitation officielles afin obtenir le visa à l'ambassade d'Égypte dans votre pays, demander un visa électronique pour l'Égypte ou l'obtenir à l'arrivée à l'aéroport international du Caire (CAI) pour environ 25 USD par personne.
	Full Name/ Nom complet
	Gender / Sexe
M/F.
	Date of Birth / date de naissance
	Nationality/ Nationalité  
	Passport Number / Numéro de passeport
	Expiration Date of Passport / Date d'expiration du passeport
	Location of Visa collection/ Lieu de collection du Visa

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


Name and Signature of the President or Secretary General / Nom et signature du président ou du secrétaire général
……………………………………………………………….

Date and Stamp/ Date et cachet :

……………………………………………………………….
